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Jacintha Berensen, Frauwkje Bessels, Riemke Binnema, Simmie Bles, Giny 
Bokma, Willeke Boll e, Danielle vd Boom, Henk Botma, Sandra Brookman, 
Conny v Brug, T. Catsburg, Ann Claessens, Merlijn Cranendonk, Sonia 
Cunha, Renee Dercksen, Miriam Dohmen, Harris vd Drift, Marja 
Dubbelman, M. Duijm, Ineke Dumaij, Anneke v Duuren, Annet Eerens, Karin 
vd Elsaker, Tamara Fraikin, Astrid Geertsen, Andrea Gerritsen, R. Ghiraw, 
Irene Gobbens, Emile Gras, Marlies Groenendijk, Steffen de Groot, Titia 
Gussinklo, Marjolein vd Haak, Ronald Hack, Inge Haest, Christiane 
Hagenaars, Monique Hakkaart, J. Heijnen, Erna Helmantel, Annelies 
Hiemstra, Henk Hofwegen, Annemarie Hogeman, Marieke Huider, Anneke 
Huldij, Marleen vd Hulst, Sonja Hoekstein, Diana de Jong, Sasha Kallenbach, 
Jessica Kandt, Marianne v Kleef, Ellen de Klerk, Jenneke Klunder, A. 
Komurcu, Marjolein de Koning, Ria Koolma, Lizette Korblet, Sabine Korpff, 
Wilma Keller, Annemiek vd Leeden, Anja van Leeuwerden, Aletta Lems, 
Maaike van Mansum, Elma Meershoek, Desiree Meijer, Karen vd Miesen, 
Jolien Moulijn, Ada Muijs, Gabry v Netten, Sandra Nooijen, Sigrid Oomen, 
Gerda v Opdorp, W. Planje, Miranda v Poeijer, Margo v Reen, Ineke v 
Reijswoud, Jolien Roobol, Annet Roodvoets, Karin Roosemalen, Sippie 
Roukema, Ciska de Ruijter, Lydia Ruiter, Monique Schoenmaker, Nicole 
Schollaert, Mirjam Scholten, Monika Seltenheim, Petra Spierieus, Lieske 
Stevens, Hedwig Stuivenberg, M. Sukel, Astrid Swinkels, Wendelien Schalij, 
Vera Stewart, Nicole Thuss, M. Tilgenkamp, Ludy Valkenet, Annelies 
Verbrugge, L. Verhoeff, Karen Verhoeven, Ines Versteegden, Heleen Visser, 
Conny Vollebregt, Patricia de Vos, Dorien Wasser, Lidwina Wever, Marije 
Wielaard, Yvonne Wijnands, Eveline Wijnen, Nori v Wijngaarden en Rinie v 
Wordragen. 

  

1 Opening en mededelingen 

 In verband met de afwezigheid van Dea Storm neemt Lidwina Wever de 
honneurs waar. Zij heet iedereen welkom bij deze 5e NVvOD 
ledenvergadering.  

 
 

2 Vaststellen notulen vergadering 23 november 2010 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen aangenomen.  

 

3 Samenstelling bestuur & commissies (nieuwe leden!) 
Dea Storm (voorzitter), Jan Lieverst (algemeen bestuurslid),  Marleen vd Hulst 
(penningmeester),  Astrid Geertsen (algemeen bestuurslid), Lidwina Wever 
(vicevoorzitter) en Ines Versteegden (voorzitter scholingscommissie) 
Irma van Beuningen zal haar functie als secretaris neerleggen.  
 

 
 



De twee nieuwe bestuursleden worden voorgedragen en aangenomen.  
Het bestuur zal vanaf heden versterkt worden door: 

 Anneke Huldij, IKNL, locatie Amsterdam, voorzitter registratiecommissie 

 Ciska de Ruijter, IKNL, locatie Utrecht, secretaris 
 

Er zijn ook 2 nieuwe commissieleden aangenomen:  

 Wendelien Schalij, IKNL Groningen, registratiecommissie  

 Lieske Stevens, IKNL Enschede, scholingscommissie 
 
Maar alle hulp blijft welkom! Voor aanmelding en/of informatie: 
secretariaat@nvvod.nl 
 

4 Jaarverslag 2011 en jaarplan 2012 
Iedereen heeft het jaarverslag per email ontvangen.  Het verslag wordt zonder op- 
of aanmerkingen aangenomen.  
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Financiën 2010 + begroting 2011 
De begroting is goedgekeurd door de kascommissie ( Lieske Stevens en Frank van 
Leeuwen). 
 
In de zaal wordt opgemerkt dat dezelfde posten niet altijd dezelfde namen hebben 
en dat ze op deze manier slecht te vergelijken / beoordelen zijn en dat de begroting 
niet logisch ingedeeld is.  
 
Of er in 2012 geld is voor individuele scholing is nog onbekend, om deze reden zal er 
volgend jaar geen ronde komen om individueel scholingsgeld aan te vragen. Mocht 
er hiervoor wel geld binnenkomen, dan blijft dit wel gereserveerd staan voor 
individuele scholing.  
 
Het voorstel om de contributie in 2012 te verhogen van € 50 naar €75 zal via de 
mail nog nader worden toegelicht en daarna zal er een stemming plaatsvinden.  
Er wordt ingebracht dat er nog veel geld van vorig jaar over is en dat er een nog 
grotere buffer zal zijn door het lidmaatschap te verhogen.  
Verder wordt er ingebracht dat een verhoging van de contributie met 50% wel erg 
veel is en wordt er aangegeven dat de datamanagers van het IKNL waarschijnlijk 
hun contributie niet vergoedt zullen krijgen van de werkgever.  
 
Lieske heeft dit jaar nog een keer de kascommissie gedaan voor haar collega Karin 
Breukelman. Frank van Leeuwen heeft zijn termijn als kascommissie lid erop zitten. 
Dus de vraag ik wie de kascommissie wil komen versterken!!!!!!!! 
 
Rondvraag en sluiting 
Er wordt vanuit de zaal opgemerkt dat deze vergadering veel eenrichtingsverkeer is 
en dat beslissingen in stemming gebracht moeten worden.  
Lidwina geeft aan dat n.a.v. een enquête onder de leden gekozen is voor deze opzet 
van de vergadering, maar als er andere ideeen zijn omdit te doen, dan hoort het 
bestuur dat graag.  
Lidwina  bedankt iedereen voor zijn/haar input. 
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